
»V Elektru Maribor nameravajo letos za naložbe v infrastrukturo
nameniti okoli 30 milijonov evrov, kar je približno devet milijonov
več kot lani,« je po včerajšnji skupščini večinsko državnega elek-
trodistributerja povedal njegov šef Andrej Kosmačin. Delničarji so
podprli vse predlagane sklepe uprave in nadzornikov. Predloga
manjšinskih delničarjev za ureditev izstopa malih delničarjev iz
družbe pa skupščina ni upoštevala zaradi nadaljnjih dogovarjanj
in upoštevanja vrednosti družbe, so dodali. Podjetje je imelo lani
1,4 milijona evrov čistega dobička, toliko ga Kosmačin pričakuje
tudi letos. Na skupščini so se sešli tudi delničarji večinsko dr-
žavnega Elektra Celje, ki nekdanji upravi pod vodstvom Viktorja
Tajnška in nadzornikom niso podelili razrešnice, novi upravi, ki jo
vodi Rade Kneževič, in novim nadzornikom pa sojo. Zoper sklepe
so bile napovedane izpodbojne in ničnostne tožbe. T. S.

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji


